

RoHS Konformitätserklärung

Lieferantenerklärung zur RoHS-Richtlinie 2011/65/EU und
Änderung (EU) 2015/863

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit bestätigen wir, dass die Menge der beschränkten Stoffe bei den von uns gelieferten Baugruppen die maximalen Konzentrationswerte gemäß RoHS-Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 08.06.2011 sowie der Änderung der RoHS-Richtlinie (EU) 2015/863 vom 4. Juni 2015 nicht überschreiten.

Somit sind die von uns gelieferten Baugruppen EU RoHS-konform.

Ausnahmen gelten nur für Baugruppen die von unseren Kunden explizit mit Ausnahmegenehmigungen als nicht RoHS-konform bestellt werden. Die Lieferung solcher Baugruppen wird separat vertraglich geregelt.

Hahnenbach, 19.03.2019



Dominik Ottenbreit
Geschäftsführer

RoHS Conformity Declaration

Declaration of Conformity to ROHS Regulation 2011/65/EU
including amendment (EU) 2015/863

To Whom It May Concern,

We hereby confirm that the quantity of restricted substances in the electronic boards we deliver does not exceed the maximum concentrations specified in the RoHS-Directives 2011/65/EU issued by the European Parliament and the European Council on June 8, 2011 and the amendment of the RoHS-Directive (EU) 2015/863 from June 4th 2015.

Accordingly, all electronic boards we deliver conform to EU RoHS-Directives.

Exceptions exist for electronic boards ordered by customers who require non-RoHS production processes. In these cases, a non-RoHS exemption permit is obtained. The delivery of non-RoHS electronic boards is based on separate contractual agreements.

Hahnenbach, March 19th 2019



Dominik Ottenbreit
General Manager